



**PROFESSIONAL INSTITUTE OF THE  
PUBLIC SERVICE OF CANADA DAY**

**February 6<sup>th</sup>, 2020**

**WHEREAS**, the Professional Institute of the Public Service of Canada (PIPSC) was founded on February 6<sup>th</sup>, 1920; and

**WHEREAS**, the Institute was founded to enhance the usefulness of the public service in Canada and maintain high professional standards; and

**WHEREAS**, the 60,000 members of this union are proud to make Canada's public service one of the best in the world; and

**WHEREAS**, PIPSC members have been dedicated to safeguarding the social, economic and environmental wellbeing of Canada and Canadians for 100 years;

**THEREFORE**, I, Jim Watson, Mayor of the City of Ottawa, do hereby proclaim **February 6<sup>th</sup>, 2020 Professional Institute of the Public Service of Canada Day** in Ottawa.

**JOURNÉE DE L'INSTITUT PROFESSIONNEL  
DE LA FONCTION PUBLIQUE DU CANADA**

**Le 6 février 2020**

**ATTENDU** que L'Institut professionnel de la fonction publique du Canada a été fondé le 6 février 1920; et

**ATTENDU** que l'Institut a été créé pour rehausser la valeur de la fonction publique du Canada et maintenir des normes professionnelles élevées; et

**ATTENDU** que les 60 000 membres de ce syndicat sont fiers de leurs contributions à faire de la fonction publique du Canada l'une des meilleures au monde; et

**ATTENDU** que les membres de l'Institut se dévouent à la protection du bien-être social, économique et environnemental du Canada et des Canadiens depuis cent ans;

**PAR CONSÉQUENT**, je, Jim Watson, maire de la Ville d'Ottawa, proclame par la présente le **6 février 2020 Journée de l'Institut professionnel de la fonction publique du Canada** à Ottawa.

**Jim Watson  
Mayor / Maire**

